
产品概述 

 

  音量键“+”键  音量键“-”键  功能键“⚪ ” type-c 插口与指示灯 麦克风  束线器 0.78MM 插头 

Volume+, volume-, function button “o”,Type-C port and indicator, Microphone, buncher, 0.78mm 2Pin 

jack 

 

开/关机 

1：开机：长按“⚪ ”键，指示灯显示白灯并常亮 2 秒，同时听到提示音“power on”即为开机成功。 

2：关机：在开机状态下，长按“⚪ ”键，指示灯显示橘色并常亮 1 秒，同时听到提示音“power off”，即为关

机成功。 

Turn on/Turn off 

1: Turn on: Long press the button “o”, the indicator will show white for 2s, meanwhile, you will hear the 

prompt “power on” 

2: Turn off: Long press the button “o” when it turns on, the indicator shows orange for 1s, at the same 

time, you will hear the prompt ”power off” 

 

连接设备 

1：开机成功后，进入配对模式并同时听到提示音“paring”。指示灯为呼吸模式，指示灯为橘灯、白灯交替

闪烁，直到提示“Paring falied”灯光熄灭。配对时间 2 分钟，2 分钟后熄灭 

2：手机/平板/电脑等电子设备开启蓝牙功能并搜索新设备，与名为【LittleWhite】的蓝牙设备进行配对。

当看到指示灯快闪两次，耳机里传出“Connected”即配对成功。 

注意：若 5 分钟内没有设备与其配对，自动关机。 

1: After turning on, the device enters pairing mode and you will hear the prompt “paring”, the indicator will 



alternately flash orange and white till the light of “pairing failed” disappears. Pairing time last for 2 minutes, 

and the indicator goes out after 2 minutes. 

2: Turn on the Bluetooth function of mobile phones/tablets/computers and other devices and search for 

new devices, and pairing with the Bluetooth device “LittleWhite”. You will hear the prompt “connected” 

after the indicator flashes twice.  

Tips: If no device is paired within 5 minutes, it will automatically turn off. 

 

自动回连 

耳机关机且手机已有连接记录，开机后进入配对模式 10 秒内自动连接上次配对设备。 

Automatic reconnection 

When it is turned off and had been connected with device, it will automatically connect the previous 

paired device within 10s after turning on. 

 

超距离断开自动回连 

已连手机，离开有效通信范围会断开连接，在 5 分钟内，重新进入有效通信范围时会自动回连手机。 

 

若耳机不能与设备自动回连，需在设备的蓝牙界面手动连接。 

Over-distance disconnection automatic reconnection 

The connected smartphone will be disconnected if beyond the effective working distance, and the 

smartphone will be automatically re-connected when it backs the effective working distance within 5 

minutes.  

 

It needs to be connected manually in the Bluetooth list if the device can't be automatically re-connected. 

 

 

断开当前配对设备 

在确认配对成功的状态下，同时长按“+” “-”键 4 秒。成功断开连接后，随后进入配对模式，断开后指示灯为

橘灯、白灯交替闪烁，直到提示“Paring falied”灯光熄灭。 

Disconnect the paired device 

Long press the “+” and “-“ for 4s when it’s paired successfully. It will be entering the pairing mode after 

disconnecting, the indicator alternately flashes the orange and white till the light of “pairing failed” 

disappears. 

 

恢复出厂设置 

打开手机蓝牙已配对设备列表，删除已配对设备 “LittleWhite”，连续四次点击“⚪ ”键，清除与手机配对信息，

指示灯显示白灯长亮一秒，即为恢复出厂设置完成。之后进配对模式，橘灯、白灯交替闪烁，直到提示“Paring 

falied”灯光熄灭。 

 

提示：由于蓝牙信号的连接特性，在 2.4GHZ 的电磁信号干扰密集的地方，可能偶尔有间歇性断联或无声

的情况。 

Restore factory settings 

Open the Bluetooth paired device list, delete the paired LittleWhite, then click “o” for four times to clean 

the pairing information, the indicator will show white for 1s to restore factory settings. Then it will enter the 

pairing mode, the indicator alternately flashes orange and white till the light of “pairing failed” disappears. 



 

Tips: Due to the connection characteristics of Bluetooth signal, there may be intermittent disconnection or 

silence occasionally in place with dense electromagnetic signal interference at 2.4GHZ. 

 

充电 

在电量低于 20%时，橘灯每 10 秒快闪一次，且在每次低电量开机时“Battery low”提示音一次。 

注意：使用时进入低电量状态也只提示一次。 

 

充电需要连接连接电源，橘充电时橘灯呼吸 60 秒 

充电完成，白灯长亮。 

低电量，橘灯每 10 秒快闪一次。 

Charging 

When the power is lower than 20%, the orange indicator flashes every 10s, and the prompt of “battery 

low” will be heard under low battery when turning it on! 

Tips: It only shows once for low battery when using. 

 

The orange indicator breathes for 60s when charging 

The white indicator is on after fully charging 

The orange indicator flashes every 10s for low battery. 

 

功能描述 

1： 播放/暂停音乐，已经连接手机设备并播放音频时，按“⚪ ”键。 

    加大音量减少音量，播放音乐时，长按“+”或“-”键。 

上一曲下一曲，播放音乐时，双击“+”或“-”键。 

2： 接听，来电时，单击“⚪ ”键可接听电话。 

    拒接，来电时，双击“⚪ ”键可拒接电话。 

挂断，通话中，单击“⚪ ”键可挂断电话。 

3： 非通话状态下，双击“⚪ ”键启动 siri。 

    siri 状态下，单击“⚪ ”键关闭 siri 

Function introduction 

1: Play/pause. Press the button "o" when the mobile phone device is connected, long press “+” and “-“ for 

adjusting the volume 

Double click “+” or “-“ for “previous/next song” 

 

2: Answer, Click “o” to answer a call 

Reject, double click “o” to reject a call 

Hang up, click the "o" to hang up a call 

 

3: Double click to call Siri under non-calling 

Click “o” to close Siri 

 

 

产品参数 

产品型号：LittleWhite 



蓝牙版本：5.2 

支持协议：A2DP/AVRCP/HFP/HSP 

音频编解码协议：SBC/AAC/aptX/aptX-HD/aptX-Adaptive/LHDC 

充电端口 Type-C 

工作距离：15 米（无障碍空旷环境） 

Specifications 

Model: LittleWhite 

Bluetooth version: 5.2 

Protocol: A2DP/AVRCP/HFP/HSP 

Codec protocol: SBC/AAC/aptX/ aptX-HD/ aptX-Adaptive/LHDC 

Charging port: Type-C 

Working distance: 15m (barrier-free open environment) 
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